

Prolog 2014 – Vogtei Obertal

Bi uns in Zell, des wüset ihr,
sin mir jetzt ohni Wappetier.
Schwän dieä git's wie Sand am Meer.
und trotzdem kriegsch si nieregends her.

De Tierschutz sait ganz eifach nai,
denn de Weiher, de isch z'chlei.
Als Ersatz, do denke mir,
schöni Frösch als Wappetier.

Großi Gämp mache si glatt,
passe deshalb guet zur Stadt.
De Schwaneweiher müeßt mer umbenenne
und ihn dann Foscheweiher nenne.

Für Frösche wär do massig Platz
und Seerose sin do nit für d'Chatz.
E Uffenthalt am Weiher wär's dann wert,
allei scho wegenem Froschkonzert.

Hintergedanken hänn mir do scho,
e große Wurf sott use cho.
Mir küsse Frösch so 1, 2, 3
und hoffe uff 2 Schwän im Mai.

Was ihr do sähnt, des glaubet mir,
isch nit des neui Wappetier.
Mir schaffe jetzt ganz fest daran,
als Lösig wänn mir doch e Schwan.

Alles andre wär es Gruus,
drum sieht alles nur so us.

TA-HÜ

